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Szanowny Panie Prezydencie 

 Z informacji przekazanych przez mieszkańców ul. Jana Brzechwy                     

w Krakowie wynika, iż w przyszłym roku Wodociągi Miasta Krakowa S.A planują wymianę 

swojej sieci przy w/w ulicy. Bardzo proszę o informację jaki jest zakres odtworzenia 

infrastruktury w/w ulicy po modernizacji sieci, czy spółka w związku z bardzo złym stanem 

jezdni bierze pod uwagę kompletną wymianę krawężników i nakładki asfaltowej? Czy wyżej 

wymienione prace będą skorelowane z planowaną wymianą sieci gazowej?  

Ul. Jana Brzechwy w związku z Budową Krakowskiego Szybkiego Tramwaju „Meissnera – 

Mistrzejowice” jest bardzo obciążona i uległa znacznemu zniszczeniu. Jest to włączając 

zdegradowaną ul. Klimka Bachledy jeden z kluczowych objazdów mieszkańców obszaru 

inwestycji KST IV. 

 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 
Radny Miasta Krakowa 


